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Interpelujący radny: Paweł Szewczyk 

Radny zwrócił uwagę na funkcjonowanie i kondycję finansową Rejonowego Zarządu 

Inwestycji Sp. z o.o. Przypomniał, że już w poprzedniej kadencji Prezydent próbował ją 

dokapitalizować przez oddanie aportem nieruchomości, w której Spółka prowadzi swoją 

działalność – radni się wtedy na to nie zgodzili, później były wybory, dziś Spółka nadal ma 

problemy. Poinformował, że pracownicy – a pracuje tam kilkanaście osób – dostają po pół 

pensji, bo nie ma z czego płacić, do tego wynagrodzeń nie wypłaca się w terminie. 

Radny zwrócił uwagę, że jest to spółka Miasta Słupska z długoletnią tradycją, a jej statut 

przewiduje 80% zleceń z Miasta. Od jakiegoś czasu tych zleceń nie ma. Dodał, że w 

poprzedniej kadencji również takich zleceń nie było, bo albo stosuje się outsourcing, albo też 

jednostki organizacyjne Miasta w ramach posiadanej kadry realizują czy nadzorują dane 

zadania. 

Radny wyraził obawę, ponieważ już zaczyna się mówić, że Spółka ma bardzo duże problemy, 

że zbankrutowała, że zostanie zlikwidowana, tylko że z miesiąca na miesiąc jej długi rosną, a 

nie chciałby, aby szukać później pieniędzy w budżecie – sama jej likwidacja teraz to jest 

kilkaset tysięcy złotych. 

Radny zasugerował, że być może pomoc Spółce w zakresie zlecania prac, o czym zresztą 

mówi statut, zmniejszyłaby straty finansowe budżetu Miasta. 

Zwrócił się do Prezydenta Miasta o interwencję i podjęcie konkretnych działań. 

(Odpowiedzi udzielali Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka oraz Z-ca 

Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 marca br.)  
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